
آرمان ملی: در حالی که  تیم  استقلال 
پس از دیدار رفت مقابل النصر مورد تشویق 
و تمجید قرار گرفت در دیدار برگشت نمایش 
رقابت های  گردونه  از  و  نداشت  جالبی 

آسیایی حذف شد. 
   بیانی 

کاپیتان پیشین تیم فوتبال استقلال گفت 
باتجربه  بازیکنان  بچگانه  اشتباه های  که 
باعث شد تا کمر تیم بشکند و مقابل النصر تن 
خ بیانی در گفت وگو  به شکست دهد. شاهر
با تسنیم درباره شکست 3 بر صفر استقلال 
مقابل النصر در مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ نخبگان آسیا اظهار داشت: همه ما از 
تفاوت دو تیم باخبر بودیم و می دانستیم که 
گر بخواهد از این مرحله صعود کند  استقلال ا
نیازمند تلاش بیشتر اعضای تیم است، اما ما 
در 30 دقیقه ابتدایی بازی به دلیل اشتباهات 
بچگانه بازیکنان کار را برای خودمان تمام 
کردیم و در پایان نیمه اول هم که با 10 نفره 
شدن تیم، ضربه کاری را خوردیم. وی ادامه 
گرفته از  داد: متأسفانه اشتباهات صورت 
سوی بازیکنان جوان و بی تجربه نبود، بلکه 
بازیکنان ملی پوش و باتجربه استقلال بودند 
که باعث شدند کمر تیم بشکند. هیچ کس از 
کاپیتان و دروازه بان شماره یک تیم انتظار 
چنین اشتباهی را ندارد. حسینی بازیکنی 
نیست که تازه به ترکیب اصلی رسیده باشد. 
او سال ها تجربه دارد و باید بداند که در آن 
نقطه از زمین چگونه توپ را از منطقه خطر 
دور کند. همینطور صالح حردانی که دفاع 

راست تیم بود، چطور می شود او که سابقه 
بازی برای تیم ملی را دارد و در تیم های 
کرده است مرتکب  بزرگ دیگر ایران بازی 
چنین اشتباهی می شود؟ این بازیکنان باید 
تیم را جمع می کردند و در آن جو ورزشگاه 
جلو  به  رو  استقلال  که  می شدند  باعث 
کند، نه اینکه با اشتباه شان زمینه  حرکت 
شکست را فراهم کنند. بازیکن پیشین تیم 
فوتبال استقلال افزود: همان طور که گفتم 
با هزینه های هنگفتی که عربستانی ها انجام 
دادند، کسی انتظار نداشت که برویم النصر 
را در خانه اش با اختلاف شکست دهیم، اما 
انتظار این را هم نداشتیم که شاهد چنین 
اشتباهاتی از سوی بازیکنان باشیم. درست 
است النصر بازیکنان بزرگی در اختیار داشت، 
اما بیشتر از اینکه استقلال مقهور ستاره های 
حریف شود، به عملکرد بد بازیکنان خودش 
باخت. ما در این بازی از استقلال اصلاً کار 
برای  بازیکنان  از  برخی  و  ندیدیم  تیمی 
بازیکنی مانند  خودشان بازی می کردند. 
رامین رضاییان می تواند بهتر از این بازی 
کند به شرطی که بیشتر در خدمت تیم باشد 
و نه دنبال نشان دادن خود! بازیکن خوب 
و ملی باید همیشه در سطح خوب باشد و 
ابتدا موفقیت تیم برای او مهم باشد نه کار 
فردی. بیانی با اشاره به نقش مهم بوژوویچ 
، تصریح کرد:  در طول 90 دقیقه بازی با النصر
که در این بازی وجود  نکته مهم دیگری 
داشت، این بود که ما هیچ حرکتی از سوی 
وقتی  تیم  سرمربی  نمی دیدیم.  بوژوویچ 

و  می کند  اشتباه  بازیکن اش  که  می بیند 
شرایط خوبی ندارد، چرا هیچ عکس العملی 
نشان نمی داد و با بازیکنان ارتباط برقرار 
گر خودش هم نمی توانست این  نمی کرد؟ او ا
کار را انجام دهد باید این وظیفه را به محمد 
نوازی می سپرد تا بازیکنان را توجیه کند و 

اشتباهات آنها را متذکر شود.
   گروسی 

ایسنا،  با  گفت وگو  در  گروسی  محسن 
برابر  استقلال  تیم  عملکرد  از  ارزیابی  در 
النصر اظهار کرد: تیم استقلال در این بازی 
اشتباهات زیادی داشت و با یک اشتباهی 
شرایط  از  داد  انجام  تیم  دروازه بان  که 
ج شد و ادامه بازی را به خوبی  ایده آل خار
پیش نبرد. این مسأله همانند آب سردی 
بازیکنان ریخته شد و  انگار روی  که  بود 
نتوانستند فوتبال خوبی را از همان نیمه 
اول به نمایش بگذارند. حسینی این فصل 
عکس العمل های خیلی خوبی داشته اما در 
چند بازی مهم مانند بازی برابر النصر با یک 
اشتباه عملکرد خوب خودش را تحت الشعاع 
پاسخ  در  استقلال  پیشکسوت  داد.  قرار 
که این ایراد حسینی ناشی  به این سوال 
از مشکل فنی است یا ذهنی و همچنین 
در جواب این سوال که آیا این اشتباهات 
باعث می شود که او را دروازه بان مطمئنی 
اتفاق  این  داد:  توضیح  نگرفت،  نظر  در 
قابل  و  دهد  خ  ر دارد  امکان  همه  برای 
اشتباه  این  متاسفانه  نیست.  پیش بینی 
خ داد که نباید اتفاق می افتاد.  در جایی ر

حسینی دروازه بان خوبی است و در این 
خ  بازی اشتباهی که ناخواسته بود از او ر
داد و سبب شد تا تیم متضرر شود. در کل 
حسینی تا به امروز عملکرد خوبی داشته 
و نباید به خاطر یک اشتباه، عملکردش را 
زیر سوال ببریم. او افزود: تیم استقلال در 
دور رفت با وجود هوادارانش کمتر تحت 
گرفت و از  استرس و فشار تیم النصر قرار 
طرف دیگر النصر از وجود هواداران خود و به 
ویژه رونالدو بی نصیب بود اما در دور برگشت 
حضور رونالدو تاثیر زیادی بر روی عملکرد 
تیم استقلال داشت، به طوری که رونالدو در 
پرس و دفاع بازیکنان تیم استقلال را تحت 
فشار قرار داده بود و استقلال اولین گل خود 

را در اثر پرس رونالدو خورد.

   نظر بازیکنان جوان 
و  استقلال  بازی  در  آزادی  محمدرضا 
النصر عربستان در ترکیب ثابت آبی پوشان 
تهرانی قرار نداشت. این بازیکن در نیمه دوم 
جانشین جوئل کوجو شد اما نتوانست در 
خط حمله استقلال عملکرد خوبی داشته 
باشد. آزادی  پس از بازگشت کاروان استقلال 
گفت: بازی  به ایران در جمع خبرنگاران 
دشواری برابر تیمی بود که بازیکنان بزرگ و 
صاحب نامی را در اختیار داشت. وی افزود: 
خوبی  نتیجه  النصر  مقابل  می خواستیم 
بگیریم اما آنها از فرصت های به دست آمده 
نهایت استفاده را بردند و پیروز شدند. مقصر 
این باخت هیچ کس نیست. همه بازیکنان 
تلاش خود را کردند تا نتیجه مطلوبی بگیریم. 
مسلما هیچ کس دوست ندارد با شکست 
درباره  آزادی  کند.  ترک  را  زمین مسابقه 
آبی ها در بازی  اشتباهات فردی پرتکرار 
دیشب، اظهار کرد: اشتباه فردی در تمام 
گر  تیم های بزرگ دنیا وجود دارد. در فوتبال ا
اشتباه فردی وجود نداشته باشد گلی زده 
نمی شود. بازیکن استقلال همچنین درباره 
قرار نگرفتن در ترکیب اولیه این تیم در دیدار 
برابر النصر گفت: در بازی با نساجی مازندران 
از ناحیه کف پای راست دچار آسیب دیگی 
شدم و استخوان کنار پایم شکست. در بازی 
با النصر عربستان به زور آمپول بازی کردم. 
ایمان سلیمی، بازیکن تیم فوتبال استقلال 
پس از بازگشت کاروان این تیم از عربستان 
اظهار کرد: مقابل النصر عربستان شکست 
خوردیم و از لیگ نخبگان آسیا حذف شدیم. 
بابت این اتفاق باید از هواداران استقلال 
عذرخواهی کنم. وی افزود: هدف ما این 
بود که در ریاض مقابل النصر نتیجه خوبی 
بگیریم و راهی مرحله بعد شویم اما نشد. 
بابت باخت به النصر و حذف از لیگ نخبگان 
بهانه نمی آوریم. باید بیشتر تلاش کنیم تا در 

آینده نتایج بهتری بگیریم.
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اشتباهات فردی  آبی ها 

عملکرد ضعیف استقلال مقابل یاران رونالدو

بوریرام، موفق تر از تیم های ایرانی 
تیم فوتبال بوریرام با شکست دادن جوهور 
ک مالزی توانست راهی یک چهارم نهایی  در خا
لیگ نخبگان آسیا شود. در اولین دیدارهای دور 
برگشت یک هشتم نهایی لیگ نخبگان آسیا در 
منطقه شرق، یوکوهاما مارینوس ژاپن و بوریرام 
تایلند موفق شدند جواز حضور در دور یک 
چهارم نهایی را کسب کنند. ابتدا یوکوهاما در 
ژاپن توانست با نتیجه ۴ بر یک شانگهای پورت 
چین را مغلوب کند و در مجموع با حساب ۵ بر 
یک به دور بعدی صعود کند. در مالزی، جوهور 
گردان اوسمار ویرا در بوریرام بود که با  میزبان شا
یک گل در خانه مغلوب شد تا نماینده تایلند به 
دور یک چهارم نهایی صعود کند. دو تیم در بازی 

رفت به تساوی بدون گل رضایت دادند. 

ویژه

گفتوگو

علی لطیفی مهاجم سال های دور استقلال و 
کارشناس فوتبال در خصوص شکست آبی های 
پایتخت مقابل تیم النصر عربستان صحبت کرد. 
حذف  و  شکست  درباره  شما  نظر   
ل برابر النصر در لیگ نخبگان آسیا،  استقلا

چیست؟
 بازی خوبی از استقلال ندیدیم و واقعیت این 
است که در سطح آنها نبودیم و آنها شایسته این 
پیروزی بودند. باید فوتبالمان را درست کنیم 
وگرنه در آینده هم همینگونه تحقیر خواهیم 
شد. حس خوبی از این دیدار نگرفتم. به شدت 
در این بازی با سطح پایینی حاضر شدیم و 
متأسفانه در طول 90 دقیقه یک موقعیت جدی 
هم روی دروازه النصر ایجاد نکردیم. خیلی به 
خودم فشار آوردم که یک نکته مثبت در این بازی 
پیدا کنم، اما هیچ نکته مثبتی وجود نداشت و 
بازیکنان عصبی و سردرگم بودند. شاید حسینی 
اشتباه نمی کرد و آن پنالتی داده نمی شد دیرتر 
می باختیم، اما در هر صورت حریف ما یک یا ۲ 
سر و گردن از ما بالاتر بود. من استقلالی هستم و 
روی پرچم آبی تعصب دارم، اما هواداران دوست 
دارند به آنها دروغ گفته شود و لحظه ای برای آنها 
خوشایند باشد. واقعیت این است که ما با هیچ 
متر و معیاری با تیم هایی مثل النصر و الهلال 
هم سطح و یا حتی نزدیکشان نیستیم. فقط ۲ 
بازیکن النصر تقریباً به اندازه کل بازیکنان تاریخ 
لیگ برتر درآمد کسب می کنند. ناراحتی تمام 
هواداران این است که ما وقتی با تیم های سطح 
یک در آسیا بازی می کنیم نه تنها ما را می برند؛ 

بلکه ما را تحقیر هم می کنند. 
 در مورد ادامه فصل استقلال چه نظری 

دارید؟
تنها کاری که وجود دارد این است که تمام 
بزرگان تیم، پیشکسوتان و هواداران کنار هم 
تنها  بتوانیم در  تا  باشند  و همدل  بایستند 
تورنمنتی که پیش روی ماست با موفقیت بیرون 
برویم. در حال حاضر قرعه خوبی در جام حذفی 
داریم و با ایجاد یک برنامه ریزی خوب می توانیم 
موفق شویم. باید خاطرات بد این فصل را به کل 
به دست فراموشی بسپاریم. از لحاظ روانی نیاز 
داریم تا روحیه بازیکنان را برگردانیم و کمک کنیم 
تا باور کنند تا روی جام حذفی برنامه ریزی کنند. 
اشتباه وجود دارد و بازیکنان اشتباه می کنند و 
وقت آن است تا بازیکنان گذشته را فراموش کنند. 
کنون چاره ای نداریم و باید همه دست به دست  ا

هم دهیم تا از این مسیر سربلند خارج شویم.

لطیفی:

استقلال قرعه خوبی 
در جام حذفی دارد 

شگفت انگیز مثل لیست  
تیم ملی والیبال

ایرنا: در نخستین لیست سرمربی ایتالیایی 
تیم ملی والیبال نام چند بازیکن باتجربه و البته 
پرحاشیه دیده نمی شود و این مسئله می تواند 
آغاز یک راه درست برای ساختن تیمی جدید 
که تنها به کسب موفقیت است باشد. روبرترو 
پیاتزا، سرمربی تیم ملی والیبال از مدت ها پیش 
لیست بازیکنان مورد نظر خود را به فدراسیون 
والیبال ارائه داد؛ لیستی 3۲ نفره که گفته می شود 
و  آن دیده می شود  زیادی در  شگفتی های 
چند  حضور  عدم  شگفتی ها  این  مهم ترین 
بازیکن باتجربه است. این بازیکنان در چند سال 
گذشته حواشی زیادی در تیم ملی ایجاد کرده 
بودند و به نظر می رسد پیاتزا با بررسی اتفاقات 
گذشته ای که به خصوص در دوران سرمربیگری 
بهروز عطایی در تیم ملی رخ داد چنین تصمیمی 
گرفته است. یکی از مهم ترین تصمیماتی که در 
دوران ریاست میلاد تقوی در فدراسیون والیبال 
برای تیم ملی گرفته شد دادن اختیار تام به پیاتزا 
بود تا بر خلاف گذشته که برخی افراد نزدیک به 
تیم ملی، بازیکنان مورد نظرشان را به این تیم 
تحمیل می کردند دیگر کسی اجازه دخالت در 
کار سرمربی تیم ملی را نداشته باشد. این موضوع 
که در تیم ملی  می تواند به برخی یارکشی ها 
مرسوم بود پایان داده شود. سرمربی ایتالیایی 
تیم ملی قصد دارد تیمی جدید که بازیکنانش 
تنها به والیبال فکر می کنند تشکیل دهد و این 
مسئله به معنای پایان حضور حاشیه سازها در 
این تیم است. در سال گذشته بازیکنانی بودند 
که در اقدامی عجیب و دور از اخلاق حرفه ای علیه 
کادر فنی تیم ملی موضع گیری می کردند و یکی از 
دلایلی که باعث عدم دعوت آنها توسط پیاتزا شد 

همین حاشیه سازی ها بود. 

منهایفوتبال

کوتاه

احسان حدادی: یک پارک تحویل گرفتم، نه فدراسیون!
فدراسیون  رئیس  حدادی  احسان 
دوومیدانی گفت: من یک فدراسیون را 
تحویل نگرفتم بلکه یک پارک را تحویل 
گرفتم که در آن تمرین و شادی می کردند و 

از آن مدال هم درنمی آمد. 
   کمک 

احسان حدادی در نشست خبری گفت: 
از یازدهم تیر به فدراسیون دوومیدانی 
آمده ام. برای دیده شدن به فدراسیون 
نیامدم. من تا قبل از این سمت از همه 
صرفا  حضورم   و  بودم  دیده شده  لحاظ 
برای کمک به رشته ورزشی ام بود. پول 
بیت المال صرف احسان حدادی شده بود 
و نتیجه اش مدال المپیک شد. به چیزی 
جز موفقیت فکر نکردم. فقط به این فکر 
که با ورود به این عرصه یک نگاه  کردم 
حرفه ای و تغییرات اساسی را ایجاد کنم. 
او افزود: من فدراسیون تحویل نگرفتم 
بلکه یک پارک را تحویل گرفتم که در آن 
تمرین و شادی می کردند و از آن مدال 
هم درنمی آمد. ما داریم این پارک را به 
را  فدراسیون تبدیل می کنیم. این فضا 
مختص تیم ملی دوومیدانی کرده ایم. با 
معتقدم  بلکه  نداشته ایم  مشکلی  کسی 
اولویت  در  کشوری  هر  تیم ملی  جایگاه 
گر کسی در پارک خوب کار کند با  است. ا
افتخار او را به تیم ملی می آوریم. ما همه 
چیز را سر جای خودش قرار می دهیم. 
شاید بگویید چرا زمان خودت اینگونه 
نبود؟ بله، درست است کسی نبود گوش 
گر کسی هم گوش من  من را بگیرد. شاید ا

را می گرفت، سه مدال المپیک می گرفتم. 
   تجهیز

کنش به اینکه آیا به مجهزشدن  او در وا
سایر مجموعه های ورزشی دوومیدانی 
کمک شده است، بیان کرد: تقریبا 9 ماه 
است که در فدراسیون هستم. در آفتاب 

انقلاب اول مهر بسته شد و اتفاقا خوبی 
افتاد. معتقدم زمانی که یک فضا را محدود 
می کنید جاهای دیگر باز می شود. آفتاب 
انقلاب را گل نگرفتیم بلکه به چهارچوب 
کسی  هر  و  درآوردیم  قهرمانی  ورزش 
شایسته باشد با احترام وارد می شود. او 
ادامه داد: هر کسی هم آمد باید ضوابط 
را رعایت کند. کلاه کج، زنجیر انداختن، 
با دمپایی به سالن آمدن، ممنوع است. 
یک روز به مربی ام گفتم مگر اینجا پادگان 
است؟ گفت: ورزش از پادگان بدتر است. 
حدادی ادامه داد: قطعا ورزشگاه کشوری 
می شود.  دوومیدانی  مختص  آینده  در 
ورزشکاران می توانند در تختی تمرین کنند 
و مهم ترین کاری که کرده ایم این است که 
می داند  سیستان وبلوچستان  ورزشکار 
می تواند در ورزشگاه آفتاب انقلاب تمرین 

کند. 
   انتخابات 

رئیس فدراسیون دوومیدانی گفت: 1۴ 
آفتاب انقلاب را در اختیار  سال پیست 
می خواهیم  که  الان  و  گذاشتیم  همه 
کنیم ۴۵ میلیارد تومان  پیست را عوض 
هزینه دارد. من نمی توانم پیست را در 
ورزش  متولی  من  بگذارم.  همه  اختیار 
قهرمانی هستم نه همگانی. او در پاسخ 
که نگران ابطال انتخابات  به این سوال 
نیست، بیان کرد: من انتقاد را دوست دارم 
چون باعث می شود بیشتر کار کنم. من با 
انتقاد شاد می شوم. یکی از علت هایی که 
مدال المپیک گرفتم این بود که آن موقع 
کسی  بگیرد.  مدال  نمی تواند  می گفتند 
هم در آن موقع مسئول ورزش کشور بود 
عنوان  به  هم  الان  نمی توانم.  می گفت 
مسئول اینجا ترسی ندارم. هدفمان این 
هم  حاشیه ها  این  کنیم.  کار  که  است 
گر زمانی هم من را  همیشه بوده است. ا

کنار می روم. یا  کردند با کمال میل  بلند 
منتقد می شوم یا همراه. دوستان پیگیر 
گر به کمک نیاز داشتند به آنها  هستند و ا
گفت: من واقعا  کمک می کنم. حدادی 
توانمند هستم چون برای این رشته انرژی 
گذاشته ام. در اتاق من میز مدیریتی وجود 
ندارد. یک میز کنفرانس برای تصمیم گیری 
دارم. همه اینجا کارگر هستند و کسی هم 

در این فدراسیون ابلاغ ندارد. 
   پاسپورت

او درباره بحث داشتن گرین کارت هم 
گفت: گرین کارت آمریکا پاسپورت نیست. 
شما با این گرین کارت ها قسم نمی خورید. 
شرکت  الماس  لیگ  در  سال  سالیان 
می کردم. سال اول به من ویزا ندادند، مدیر 
برنامه هایم گفت که با این شرایط سالی 
100 هزار دلار ضرر می کنم. بر همین اساس 
نایک آمریکا سال ۲013 برایم گرین کارت 
10ساله بود. سال  گرفت و اعتبارش هم 
۲0۲3 می خواستم تمدیدش کنم اما برای 
ورود به انتخابات این کار را انجام ندادم. 
آنجا آش دهان سوزی هم نبود چون بدون 
مربی و ماساژور بودم. همین الان اتاق های 
آفتاب انقلاب بهتر از اتاق های آنجاست. 
گرین کارت بوده و همه هم آن را داشتند 
به معنای وطن فروشی نیست.  این  اما 
آنها که در این مملکت خوردند و برایشان 
هزینه شد و رفتند، خیانتکارند نه من که 

در اینجا ماندم. 
   کم کاری؟

رئیس فدراسیون دوومیدانی با بیان 
کار نکرده ایم اما دلم نمی آید  کم  اینکه 
که  می بینم  کوچک  آنقدر  چون  بگویم 
دوست ندارم تعریف کنم، ادامه داد: در 
اردوی اول ۶۲ نفر اردو بودند. سیر کردن 
که  کار راحتی نیست. ما آدم داریم  آنها 
1۲ سیخ جوجه در یک وعده می خورد. 

اقدامات خوبی انجام داده ایم. همیشه از 
آفتاب انقلاب دزدی می شد که دیوار دور 
مجموعه را کشیدیم. زمانی می توانم بگویم 
کار خوبی کرده ام که مثل کشتی کار کنم؛ 
سالن آمفی تئاتر بسازم که این کار را می کنم. 
هتل بسازم که این کار را می کنم. او در مورد 
بحث اسپانسری گفت: می گویند در بحث 
اسپانسری کاری نکرده اید، اما دوومیدانی 
در مجلس ردیف بودجه دارد. مصوب شده 
و ما از سال دیگر ردیف بودجه خوبی داریم. 
آمدن نمایندهای مجلس به فدراسیون ما 

اثرگذار بوده است. 
   حمایت 

او با بیان اینکه من زمانی که ورزشکار 
بودم خیلی منتقد بودم و انتقاداتم برای 
گفت:  نبود،  سفر  و  پول  مکمل،  گرفتن 
گر قرار است مدال المپیک  می دانستم ا
به دست بیاید باید شرایط خاصی داشته 
باشم. من در پکن می توانستم طلا بگیرم 
جلوی  مرد  مثل  کریمی  آقای  نشد.  اما 
گفت مقصر  از منتقدان ایستاد و  خیلی 
می دانید  هستم.  من  نگرفتنش  مدال 
چقدر یک ورزشکار حس غرور می گیرد 
وقتی پدرش از او حمایت می کند؟ بعد از آن 
گفتم باید مدال بگیرم. بعد از آقای کریمی، 
رئیس فدراسیون های دیگر زنگ می زدند 
رسانه می گفتند، حدادی را بزنید، اما امروز 
به ورزشکارم می گویم ببری، ببازی من 
حمایتت می کنم. استخدامشان می کنم 
که الان دارم این کار را می کنم. او ادامه داد: 
من خیلی آدم کاری هستم. راننده داشتن 
در کت من دومتری نمی رود. ما یک روز 
در اردو آشپز نداشتیم خودمان با آقای 
مستجاب آشپزی کردیم. اینگونه نیست که 
بگویم وای آشپز نیست و دست ما در حنا 
مانده است. آبرویم را وسط گذاشته ام اما 

آبرویمان را هم بردند و تهمت زدند. 

سقوط ایران در فوتبال باشگاهی آسیا
شکست 3 بر صفر تیم فوتبال استقلال ایران مقابل النصر 
عربستان در دور برگشت مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
نخبگان آسیا، پرونده تیم های ایرانی در این مسابقات را 
بست. در شبی که استقلال مغلوب یاران رونالدو شد، السد 
قطر توانست از شکست مقابل الوصل به پیروزی برسد 
و راهی یک چهارم نهایی شود. این دو اتفاق سبب شد 
، جای  قطر در رده بندی باشگاهی آسیا با 07۶/۶9 امتیاز
ایران را در رتبه پنجم بگیرد و کشورمان با 717/۶8 امتیاز 
گر ایران در رده بندی نهایی  به جایگاه ششم سقوط کند. ا
فصل ۲۵- ۲0۲۴ در رده ششم بایستد، 1+1 سهمیه در فصل 
۲7- ۲0۲۶ لیگ نخبگان آسیا به دست می آورد )یک سهمیه 
مستقیم و یک سهمیه در پلی آف( و یک سهمیه مستقیم 
در این فصل از لیگ قهرمانان آسیا ۲ کسب می کند. رتبه 
پنجم اما ۲+1 سهمیه برای تیم های باشگاهی ایران در لیگ 
نخبگان به ارمغان می آورد. پیش تر گفته شد که به خاطر 
عملکرد تیم های ایرانی در مسابقات آسیایی، سهمیه 
کشورمان در فصل آینده به 1+1 سهمیه در لیگ نخبگان و 
یک سهمیه مستقیم در لیگ قهرمانان آسیا ۲ تقلیل یافته 
است. عملکرد تیم های ایرانی در مسابقات امسال اما به 
ارتقای تعداد سهمیه های کشورمان در فصل ۲7- ۲0۲۶ 

کمک می کند. 

بازگشت پرسپولیس به خانه؛ بالاخره کارتال 
را راضی کردند

باشگاه پرسپولیس سرمربی این تیم را راضی کرده تا 
تمرینات در ورزشگاه شهید کاظمی برگزار شود. در روزهای 
نخست که اسماعیل کارتال هدایت پرسپولیس را برعهده 
گرفت یکی از مهم ترین خواسته های وی نزدیکی محل 
سکونتش به تمرین قرمزها بود. او حتی از باشگاه خواست 
تا محل اقامتی را برای او و دستیارانش در ورزشگاه کاظمی 
کنند تا ساعات بیشتری را در محل تمرین حضور  مهیا 
کتیکی  داشته باشند و به آنالیز و بررسی مسائل تکنیکی و تا
بپردازند. با توجه به اقامت کارتال در نزدیکی ورزشگاه 
کید بر حضور بازیکنان در هتل، این مربی ترک تبار  آزادی و تا
تایید کرد محل تمرین باید به محل اقامت او و بازیکنان 
نزدیک باشد. از همین رو قرمزها به زمین شماره 3 آزادی 
کوچ کردند و تمرینات این تیم در این زمین برگزار می شود. 
کارتال در مصاحبه اخیر خود اعلام کرد فعلا شرایط برگزاری 
تمرینات در کاظمی وجود ندارد و باشگاه دست کم باید 
گردانش فراهم کند.  دو زمین تمرین ایده آل برای او و شا
مدیریت باشگاه نیز قول داده که برای فصل آتی شرایط را 
برای این مربی ترک تبار فراهم کند اما با توجه به سنگین 
بودن اجاره ها و نبود زمین چمن مناسب، رضا درویش این 
قول را داده تا همه امکانات و شرایط را برای این مربی در 
ورزشگاه شهید کاظمی فراهم خواهد کرد. کارتال تلویحا با 
این موضوع موافقت کرده اما همچنان روی خواسته خود 
برای داشتن حداقل دو زمین مناسب پافشاری کرده و 

باشگاه نیز با این موضوع موافق کرده است. 

یادگاری های نکیسا در ذوب آهن
باشگاه  شده  حسابرسی  مالی  صورت های  طبق 
ذوب آهن منتهی به 31 خرداد 1۴03 زمان مدیریت نیما 
نکیسا 1۵۴ میلیارد تومان زیان انباشته ثبت شده است. 
این باشگاه در صورت مالی قبلی )منتهی به 31 خرداد 
1۴0۲( هم 1۵0 میلیارد تومان زیان انباشته داشت. بنابراین 
طی دو سال مالی، زیان انباشته این باشگاه به 30۴ میلیارد 
تومان رسیده است. در چنین شرایطی ذوب آهن حتی 
گرفتن مجوز حرفه ای دچار چالش جدی است.  برای 
گرچه علی احسانی در 11 بهمن 1۴03 جایگزین نکیسا شد  ا
تا به اوضاع سر و سامان بدهد، اما هنوز نتوانسته است 
آنچنان که باید و شاید با کارخانه ذوب آهن برای دریافت 
گفته  بودجه های جدید و حل مشکلات قبلی تعامل کند. نا
نماند در ۲9 تیر ماه 1۴03 مجمع کارخانه ذوب آهن، بودجه 
۲۴0 میلیاردی برای باشگاه مصوب کرده بود و در فاصله 9 
روز تا سال 1۴0۴ بازیکنان تیم فوتبال ذوب آهن بابت عدم 
کی هستند. مشکلات مالی این باشگاه  دریافتی جدید شا
منحصر به تیم فوتبالش نیست و در دیگر رشته های ورزشی 

هم دیده می شود. 

تمجید رودریگو از آنچلوتی
بال راست برزیلی رئال مادرید درباره کارلو آنچلوتی، 
مثلث خط حمله این تیم، لوکا مودریچ و زندگی در شهر 
مادرید سخن گفت. رودریگو که این فصل در رئال مادرید 
شروع خوبی داشته و در 39 بازی آمار 13 گل زده و 8 
پاس گل را از خود برجای گذاشته، درباره تشکیل مثلث 
خط حمله با کیلیان امباپه و وینیسیوس جونیور در این 
گفت: این یک رؤیا و خیلی خاص است. این تازه  تیم 
شروع کار ما است و ما سه نفر در خط حمله می توانیم 
داستان زیبای خود را بنویسیم. وی همچنین در تمجید 
از هم تیمی کرواتش اظهار داشت: داستان بامزه ای وجود 
دارد و آن اینکه مودریچ هم سن پدرم است، به همین 
خاطر لوکا مرا پسر صدا می زند و من هم او را پدر خطاب 
می کنم )می خندد(. من هوادار مودریچ هستم، هم به 
عنوان یک بازیکن و هم به عنوان یک انسان. مودریچ 
همیشه رابطه خوبی با من داشته و هر روز به من کمک 
می کند. لوکا یکی از بازیکنان مورد علاقه من بود و همیشه 
کنار او را داشتم. بال برزیلی رئال مادرید  آرزوی بازی 
همچنین در خصوص زندگی در شهر مادرید خاطرنشان 
کرد: من به شدت عاشق مادرید هستم. من زندگی در این 
شهر را دوست دارم. من همیشه رؤیای بازی برای رئال 
مادرید و زندگی در این شهر را داشته ام که همه آنها تحقق 
یافت. رودریگو درباره سرمربی ایتالیایی رئال مادرید هم 
گفت: ما رابطه خیلی خاصی با هم داریم. آنچلوتی از همان 
روز اولی که به رئال مادرید آمدم، کمک زیادی به من کرده 
است. چیزی که من بیشتر از کارلتو در فوتبال آموختم و 
سعی کردم آن را به زندگی ام تعمیم دهم، روش رفتاری او 
با اطرافیانش است. وی در تکمیل صحبت هایش اظهار 

داشت: آنچلوتی انسان فوق العاده ای است. 


